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Zapisnik        
1. redne seje Odbora za upravljanje Krajinskega parka 
Logarska dolina, ki je bila v sredo 8. marca 2023. 

 
Prvo sejo Odbora za upravljanje Krajinskega parka Logarska dolina je na podlagi 3. odstavka 25. člena 
Statuta Občine Solčava sklicala in vodila županja Katarina Prelesnik. Seja je bila v sejni sobi Centra 
Rinka, Solčava 29, 3335 Solčava, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 

Prisotni člani  
odbora:  

Klemen Matk, Marko Logar, Primož Plesnik, Tomaž Acman 
 

Odsotni člani  
odbora: 

Katja Klemenšek Preprotnik, Franc Ošep, Nina Plesnik 

Občinska uprava: Albina Štiftar Smrtnik 

 
 
Županja Katarina Prelesnik je uvodoma predstavila dnevni red 1. redne seje Odbora za upravljanje 
krajinskega parka Logarska dolina. 
 
D N E V N I   R E D : 

1. Konstituiranje Odbora za upravljanje krajinskega parka Logarska dolina  
2. Izvolitev predsednika Odbora za upravljanje krajinskega parka Logarska dolina 
3. Seznanitev z delom in načrti upravljanja parka    
4. Pobude in vprašanja članov odbora 
5. Razno 
 
 

 
Županja ugotavlja, da so na seji prisotnih štirje od sedmih članov odbora in da so s tem izpolnjeni pogoji 
za konstituiranje odbora.  
 
 

Sklep št. 1 
Odbor za upravljanje krajinskega parka Logarska dolina je konstituiran z dne, 8. 3. 
2023. 

 

 
 

K 1. točki dnevnega reda 
 
KONSTITUIRANJE ODBORA ZA UPRAVLJANJE KRAJINSKEGA PARKA LOGARSKA DOLINA 

Točko predstavila: Katarina Prelesnik 
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Skladno z določili Statuta, člani odbora na svoji prvi seji izvolijo tudi predsednika odbora, ki v 
nadaljevanju vodi delo odbora. Za predsednika odbora je bil predlagan Logar Marko, saj kot svetnik iz 
Logarske doline najbolje pozna razmere v dolini ter najlažje predstavlja interese prebivalcev parka in 
na sestankih odbora ter skladno z Odlokom o upravljanju Krajinskega parka Logarska dolina, sodeluje 
pri upravljanju parka. . Kot predsednik odbora ima tako možnost, da skupaj s članoma odbora 
Primožem Plesnikom in Nino Plesnik pričnejo z aktivnostmi za delo zavoda, ki so ga s tem namenom 
ustanovili v KP Logarska dolina in tako upravljanje parka prevzame njihov zavod.   
 

Sklep št. 2 

Za predsednika Odbora za upravljanje krajinskega parka Logarska dolina je 
imenovan Marko Logar. 

Od prisotnih štirih članov so vsi glasovali ZA.  

 
 

 
Županja je uvodoma članom predstavila aktivnosti upravljalca v okviru zimske sezone 2022/2023. 
Glede na letošnje zimske pogoje ocenjuje, da ponuja dolina odlične priložnosti za organizirano trženje 
zimskih aktivnosti. Z decembrom smo uvedli prodajo kart za uporabo tekaških prog. Način se je izkazal 
kot primeren,  zato bomo s to prakso z izboljšavami nadaljevali tudi prihodnjo zimsko sezono.  Po 
podatkih je bilo do konca februarja okoli  9.000 EUR prihodkov od prodaje kart. Pojavljale pa so se 
težave z urejenostjo prog zaradi dotrajanosti teptalca, katerega bo potrebno zamenjati, zato se aktivno 
iščejo možnosti za prijavo na kakšen razpis. Dogovori za uporabo zemljišč in plačilo odškodnine z 
lastniki zemljišč so sedaj pripravljeni, v tem tednu jih pošljemo v podpis. Kaže se dodatna potreba po 
načrtu označevanja za usmerjanje obiskovalcev ob cestah, postavitvijo dodatnih javnih WC-jev, 
digitalizacijo, izdelavo upravljavskega načrta ter dodatno zaposlitev v parku.  
 
S spremembo Zakona o cestah bi občina lahko omejila uporabo ceste v parku. S strani upravljalca je 
bil že izdelan Elaborat ureditve parkirišč z določitvijo kapacitete prostora, potrdila se je potreba po 
postavitvi avtomatske zapornice, naredila Ocena učinka v zvezi z varstvom osebnih podatkov zaradi  
prepoznavanja registrskih tablic ob vstopu. V izdelavi je Elaborat za upravljanje prometa v Logarski 
dolini, ki nam ga mora potrditi minister MNVP, DIIP za postavitev avtomatskih zapornic ter PZI 
dokumentacija za objavo razpisa za izbiro izvajalca. Občina mora do konca aprila uskladiti Odlok o 
občinskih cestah po določilih novega Zakona o cestah. Županja je za pomoč pri pogovorih z MNVP 
prosila Tomaža Acmana, da gresta skupaj na naslednji sestanek v Ljubljano.  
 
V nadaljevanju je člane seznanila s težavami, za katere ocenjuje, da se rešujejo predolgo:  

- Kadrovska podhranjenost,  
- potreba po dodatni zaposlitvi v parku,  
- ureditev lastništva na obračališču pod slapom ter ureditev parkirišč na ostalem območju parka,  
- ni rešena problematika glede upravljanja vodovoda in kanalizacijskega sistema skupaj s čistilno 

napravo. Koncesijska pogodba glede upravljanja vodovoda podjetju Plest d.o.o. poteče leta 

K 2. točki dnevnega reda 
 IZVOLITEV PREDSEDNIKA ODBORA  ZA UPRAVLJANJE KRAJINSKEGA PARKA LOGARSKA DOLINA 
 
Točko predstavila: Katarina Prelesnik 

 

K 3. točki dnevnega reda 
 SEZNANITEV Z DELOM IN NAČRTI UPRAVLJANJA PARKA    
 
Točko predstavila: Katarina Prelesnik 
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2024. Večja vlaganja v ČN Plest doslej niso prinesle rešitve težav, saj  ta še vedno ne deluje 
skladno s predpisi na tem področju. Tako se kaže potreba po izgradnji  nove ČN, 

- različni interesi prebivalcev v dolini; včasih pride do konflikta usmeritev turizem/kmetijstvo, 
zato je potrebna sprotna komunikacija in uskladitve.   

- dogovori o Načrtu upravljanja KP Logarska dolina potekajo že tri leta in ga še vedno nimamo, 
zato bo potrebno čim prej pristopiti tudi k izdelavi le tega.    

 
Kot večji izziv pa kaže tudi predaja upravljanja TIC-a in javnega WC-ja zasebniku oz. gospodarski družbi, 
ki bi ti dve dejavnosti vodil skupaj z izposojo koles, vodenjem, trženjem domačih produktov… in bi  
prepoznal splet aktivnosti kot svojo poslovno priložnost.   
 
Lastnike zemljišč  ob pešpoti je potrebno seznaniti da upravljalca pravočasno obvestijo o načrtovanih 
delih ter morebitni potrebi po zaprtju poti. Velik izziv vseh občanov in obiskovalcev pa je na zmanjšanju 
količine odpadkov, ki se odlagajo v parku.  
 
Ena izmed pomembnejših aktivnosti nas čaka tudi na področju ureditve lastniških razmerij z Nadškofijo 
Ljubljana.   
 
Marko Logar opaža, da se je z uvedbo plačila kart za uporabo tekaških prog uredil tudi problem 
sprehajalcev na progi, saj skoraj ni več sprehajalca, ki bi hodil po progi. Za naslednjo zimsko sezono so 
se pogovarjali, da bi sankanje uredili po gozdni vlaki nad Plesnikom do kurilnice. Glede javnih WC-jev 
je mnenja, da se naj ti postavijo čim bližje čistilni napravi.  
 
Tomaž Acman predlaga, da se elaborat za upravljanje prometa v Logarski dolini pošlje  na MNVP ter 
ZRSVN OE Celje. Država ne želi več podeljevati koncesij za upravljanje naravnih vrednost, saj ne želijo, 
da se jim ponovi primer Postojnske jame, možno pa bo pridobiti skrbništvo oz. varstvo narave za 
upravljanje naravnih vrednot. ZON ne predpisuje plačila ob vstopu v nek zavarovan prostor, Zakon o 
cestah pa omogoča plačilo za dostop z motornimi vozili, za kar ima voznik motornega vozila 
zagotovljeno parkirišče. V elaboratu bo določeno tudi, za koliko vozil je dovoljeno parkiranje na 
posameznem zavarovanem območju. Občinski svet nato sprejme odlok. Takšen primer je na Bledu.  
 
Tudi Tomaž Acman je mnenja, da se prenova akta o zavarovanju predolgo vleče. V programu za leto 
2023 ima Ministrstvo za naravne vire in prostor kot prioriteto med vsemi akti, izdelavo novelacije akta 
za Krajinski park Logarska dolina.  
Pri prenovi pravilnika o krajini je najvrednejše izmed krajin navedena Logarska dolina. Akti za vsa 
zavarovana območja so se novelirali.  Krajinski park Logarska dolina mora zavzeti mesto,  ki ji pripada.  
Na javnih razpisih, na katere se prijavljajo na Zavodu za varstvo narave za KP Logarska dolina ne 
izpolnjujejo pogojev za prijavo, saj v dolini nimajo ciljnih habitatov, za katere bi se lahko javljali na 
razpise, prav tako pa v dolini ni večjih perečih problemov, ki bi jih bilo potrebo urediti.  
 
 

Marko Logar je vprašal, kdaj je realno pričakovati, da bo občina kot upravljavec krajinskega parka lahko 
postavila zapornico pri vstopu. Županja je odgovorila da je to odvisno predvsem od pridobljenega 
soglasja s strani ministrstva, kar pa lahko traja tudi več kot eno ali celo 2 leti.  
 
 
 
 

K 4. točki dnevnega reda 
 POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV ODBORA   
 
  

 



   

Zapisnik 1. redne seje 

Stran 4 od 4 

 

 
Županja bo današnjo prezentacijo iz 3. točke poslala vsem članom odbora po elektronski pošti. Prosi 
jih, da razmislijo o predlogih, ki bi jih vključili v Plan dela za leto 2023.  
 
 
 
Seja se je zaključila ob 16.20 uri. 
 
 
 
Zapisala:        OBČINA SOLČAVA 
Albina Štiftar Smrtnik      Katarina Prelesnik, županja 

K 5. točki dnevnega reda 
 
RAZNO 


